
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 25.9.2007 
 
Přítomni: Ing. Richter, doc. Janoš, Ing. Dolanský, Ing. Brůna, prof. Vráblíková, Ing. Vosátka, 
Ing. Neruda, Mgr. Vojtíšek, Mgr. Bogan 
 
Kontrola úkolů: 
KD 10.4.07 
Bod č.1: Akreditace 
Všechny návrhy jsou připravovány podle plánu, k oboru Environmentální management 
proběhne schůzka ve čtvrtek 27.9. od 8h. Termín Vědecké rady FŽP bude stanoven na druhou 
polovinu října. 
Pro: Vráblíková, Dolanský, Vosátka, Janoš 
Termín: 15.9.2007 
 
KD 11.9.07 
Bod č. 3: Ceny rektorky 
Doc. Janoš upřesnil kategorie cen rektora – jedná se zejména o cenu pro studenty a cenu pro 
zaměstnance za tvůrčí a výzkumnou činnost, včetně podkategorie pro zaměstnance do 35 let. 
Pro: členové kolegia 
Termín: 31.10. a 17.11.2007 
 
Bod č. 4: Imatrikulace 
Imatrikulace budou z důvodu počtu studentů přesunuty do auly UJEP na Hoření se začátkem 
v 16 hodin. Termín zůstává – 4.10.2007. 
Děkan požádal o zaslání jmen dvou zástupců za každou katedru, kteří se imatrikulace účastní. 
 
Bod č. 7: Aktualizace seznamu cizojazyčných předmětů 
Ing. Neruda požádal o zaslání aktualizace seznamu cizojazyčných předmětů za jednotlivé 
katedry včetně krátké anotace. 
Pro: vedoucí kateder 
Termín: 2.10.2007 
 
Různé: 

- Ing. Neruda informoval o doporučení rektorátu vycházet maximálně vstříc při 
uznávání předmětů absolvovaných na zahraničních školách. V tomto směru bude 
provedena aktualizace vnitřní směrnice. Rovněž byla řešena možnost dodatečných 
zápisů v průběhu roku – může být řešeno s proděkanem pro studium. 

 
Návrh nové směrnice bude předložen do 9.10. 
Pro: Ing. Neruda 
Termín: 9.10.2007 



 
Nové: 
Bod č. 1: Návštěva ministra ŽP 
Dne 5.11. proběhne v rámci připravované konference návštěva ministra Bursíka. Do 
programu bude rovněž zařazena prohlídka laboratoří. 
 
Různé: 

- Děkan doporučil s ohledem na počet nastupujících studentů držet kvalitu výuka na 
minimálně stejné úrovni. 

- Děkan informoval o termínu zasedání VR UJEP, který je stanoven na 15.10.2007 
- Děkan informoval o probíhajícím jednání s Mgr. Holasem o možnostech 

spolupráce při společném zajišťování výuky. Dne 26.9. v 8:30 proběhne další 
schůzka. 

- prof. Vráblíková informovala o pořádané konferenci ke Dnům vědy na FŽP, která 
proběhne 9.10. od 10h v místnosti KV 418. Z konference bude vydán sborník 
příspěvků.  

- Prof. Vráblíková informovala o pokračování příprav projektu „Ahoj kamaráde“. 
Setkání s členy projektu dne 24.9. proběhlo, další je plánováno na 15.10. v 10h. 
Prof. Vráblíková požádala o zřízení vnitřního účtu pro jednodušší evidenci 
nákladů.  

- Ing. Brůna vyzval všechny pedagogy, aby informace o změnách ve výuce zasílali 
s dostatečným předstihem na sekretariát pracoviště v Mostě. Dále informoval o 
proběhlém semináři „Úvod do GIS“ pro magistrát města Most 

- Ing. Brůna dále pozval všechny pracovníky fakulty na přednášku prof. Vernera, 
která se uskuteční v aule pedagogické fakulty na ul. České mládeže dne 3.10. od 
16 hodin. Tématem bude probíhající výzkum v Egyptě. 

- Doc. Janoš informoval o nově vyhlášených projektech MŽP (termín pro podání je 
23.10.), dále informoval o proběhlé kontrole záznamů v RIVu. Všechny záznamy 
za FŽP jsou v pořádku. 

- doc. Janoš dále upozornil, že při požadavku na podporu mezinárodní konference je 
zapotřebí, aby tato akce byla uvedena v Plánu akcí UJEP. Rovněž informoval 
všechny ak. pracovníky o možnosti vydat ještě v letošním edičním plánu vydat 
publikaci v rámci Acta Universitatis. 

- Ing. Dolanský informoval členy kolegia o nově nastupujícím pedagogovi – Ing. P. 
Polsterovi, Ph.D., který by rovněž mohl být nápomocen při sestavování publikací 
jako technický redaktor. 

- prof. Vráblíková požádala kolegy o pomoc při vydání metodiky v rámci řešených 
projektů 

- Ing. Neruda informoval o přípravě projektu v rámci Interreg s pracovním názvem 
„Ochrana přírody v Krušných horách“. Za fakultu byla za koordinátora stanovena 
Ing. Součková. Další schůzka proběhne 4.10. 

- Dále ing. Neruda informoval o pokračování jednoho tureckého studenta ve studiu 
na fakultě. 

- Ing. Bogan vyzval studenty, aby si všichni správně zapsali předměty do STAGu. 
Při špatné volbě místa nebo času zbytečně blokují prostor pro ostatní studenty. 

  
Další kolegium se bude konat 16.10.2007 od 14h. 
Zapsal: Dolanský 
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